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В статье рассматривается категория антикоррупционного правосознания в контексте эффективности 
развития механизмов местного самоуправления. Проводится анализ существующих дефиниций и даются со-
ответствующие авторские определения. Подчеркивается необходимость уточнения сложившихся научных 
представлений о правосознании, его антикоррупционной роли и практической значимости как одной из со-
ставляющих антикоррупционных механизмов в системе муниципальной службы.
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The article considers the category of anti-corruption sense of justice in the context of the effectiveness of the 
development of mechanisms of local self-government. The analysis of existing definitions is carried out and appropriate 
author’s definitions are given. The need to clarify the current scientific understanding of the sense of justice, its anti-
corruption role and practical importance as one of the components of anti-corruption mechanisms in the municipal service 
system is emphasized.
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